
NR. VRAGEN / WENSEN ANTWOORD

1 Graag verwijderen van het schapenhek. 

Op de hoeken zouden grote plantenbakken geplaatst kunnen 

worden, om parkeren daar te voorkomen. 

Parkeerverbod op dubbel parkeren. 

Snelheid naar 30 km.

Veel meer handhaving. 

School kan verbod om met te auto te komen, binnen een 

bepaalde straal woonachtig te zijn.

Straat voor de winkels verbreden of 1 richtingsverkeer. 

Beste oplossing: weg voor de flat aan de speeltuin weer 

openen!!!!! 

Schapenhek wordt verwijderd en vervangen door 

een lager hek van metaal. E.a. is uitgezet bij 

projectleider en aannemer. Verwijdering en 

plaatsing is gepland in januari 2024. Snelheid is 

30 km/u en in de Schoolzone 15km/u. Er is extra 

inzet van handhaving. Ouders verplichten om met 

de auto te komen is juridisch niet afdwingbaar. De 

school stimuleert dit wel zo veel als mogelijk.

2 Handhaven op dubbel parkeren. Vooral ook op auto's/busjes

die snel even wat bij de bakker halen. 

Er is extra inzet van handhaving

3 Obstakels'' zodat er niet over de stoep gefiets 

kan worden.

Is niet mogelijk in verband met toegangelijkheid 

voor mensen met een beperking, kinderwagens 

etc.4 Hekken (schapenhek) bij hoek Roggeplein/Molenmakerstraat 

ontneemt zicht. Verlagen naar 70cm hoog. Hekken van hout 

naar staafmat

zie antwoord vraag 1.

5 Hek bij Roggeplein/Molenmakerstraat geen zicht op afslaand 

verkeer. Gevaarlijk

zie antwoord vraag 1.

6 Eenrichtingsverkeer Is qua bereikbaarheid en circulatie in de buurt niet 

wenselijk. Bovendien is de ervaring dat er dan 

harder gereden gaat worden.

Opmerking tijdens bewonersavond 1-11-23

7 Voorstel nieuwe plaats voetbalkooi ter hoogte van het 

schoolplein

Voetbalkooi verplaatsen is een dure maatregel en 

lost de overlast niet op. Hiervoor wordt (nog) niet 

gekozen. Eerst wordt geprobeerd de overlast 

verder te beheersen.

8 Ter hoogte van de Klampersstraat schapenhekwerk vervangen 

door stalen hekwerk en een doorgang voorzien van 

voetgangerssluis

zie antwoord vraag 1.

9 Voetbalkooi alleen in de ochtend gebruiken door school Is niet wenselijk. Vanuit gezondheid is het van 

belang dat kinderen bewegen en buitenspelen. 

Hier verder gaande beperkingen aan stellen willen 

we niet. Wel probeert de school zoveel mogelijk 

rekening te houden met de buurtbewoners en 

geluidsoverlast te beperken.

10 Voetpad langs flat te smal en hekken lager. Voetpad wordt mogelijk aangepakt, de 

mogelijkheden worden momenteel bekeken. 

Voorstel wordt besproken met flat bewoners.

11 In de eerste 2 gesprekken zijn de voetbalkooien bij de speelplek 

niet meegenomen

Wij hebben inderdaad begrepen dat er bij het 

realiseren van de voetbalkooi de communicatie 

naar de buurt niet goed is gegaan. Dit erkennen 

wij en vinden wij vervelend dat dit zo is gelopen.

12 Bij kruising Grootscheepmakersstraat/Symon Claeszstraat 

aanbrengen anti-parkeemaatregel in de bochten en tussen de 

bomen.

Naast het intensiveren van de handhaving hierop 

gaan we bekijken of er nadere fysieke 

maatregelen zoals paaltjes of extra groen nodig is 

om dit gedrag tegen te gaan.

13 Bij kruising Grootscheepmakersstraat/Symon Claeszstraat te 

hoge snelheid in de bocht.

We hopen dat dit met het invoeren van de 

Schoolzone is verbeterd.

14 Schapenhekwerk ter hoogte van kruising 

Klamperstraat/Roggerplein te hoog. Ontneemt het zicht

zie beantwoording vraag 1.

15 Rijrichting in de Grootscheepmakersstraat wordt genegeerd. Handhaving is geintensiveerd.

16 Duidelijke oversteek van park naar school ontbreekt ten 

behoeve van brandgang.

Met de invoering van de Schoolstraat wordt 

hiernaar gekeken.

17 Gebroken glas nabij afvalcontainers Met de wijkteams wordt besproken om extra te 

vegen in de buurt van de school en de containers

V&A formulier Veiligheid scholen rondom Zaanplein Zaandam (Roggeplein)


